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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljöminister Karolina Skog (MP)

2016/17:1081 Viltförvaltningsdelegationerna

Med anledning av miljöminister Karolina Skogs svar på min skriftliga fråga 
2016/17:1019 om viltförvaltningsdelegationernas sammansättning skulle jag 
vilja ställa en uppföljande fråga.

Miljöministern är nöjd med hur delegationerna har arbetat så här långt, och 
efter möten med de intresseorganisationer som ingår i delegationerna har 
regeringen tagit beslutet att minska brukarnas intressen och i stället öka 
naturvårdsintresset och den lokala turismsektorns representation. Ett av syftena 
med detta skulle vara att öka den lokala förankringen.

För mig och många fler tycks det märkligt att den lokala förankringen skulle 
stärkas när möjligheten att påverka besluten flyttas längre och längre bort från 
dem som äger och brukar mark.

Ministern nämner även i sitt svar att ”delegationerna till stor del fyller sin 
funktion”.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga miljöminister Karolina Skog:

 

I vilka delar anser ministern och regeringen att viltförvaltningsdelegationerna 
inte uppfyller sin funktion i dag?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-21
Besvaras senast
2017-03-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


